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SECTIONS OF THE CONFERENCE

1. Innovative Raw Material Processing Technologies for the Production of Environmentally Friendly Food Products;
2. Biotechnology and Nanomaterials in Agricultural Sector;
3. Resource-Saving and Safe Textile Technologies to Produce a New Generation of Products;
4. Design Concepts and Methods of Garments Design;
5. Processes and Equipment of Food and Light Industry;
6. Infocommunicational Control of Technological Processes;
7. Sustainable Development of Tourism, Hotel and Catering Business;
8. Problems of Economic Growth of Food, Light Industry and Hospitality Industries;
9. Innovative Technologies in Education.

Deadlines: 
Online Registration and Paper Submission – September 4, 2017.
Notification of participants about including their abstacts in the Conference program – September 15, 2017.
Payment of the Participation fee –  September 23,  2017.	

On-line registration: 
Surname
First Name 
Country
City 
Position
Affiliation 
Thematic area (section)
Form of participation 
Upload a file 



REQUIREMENTS FOR PAPER SUBMISSION:
Papers ( reports) no more than 3 full pages of the text (including a graphic material) are submitted in an interactive form. For paper submission it is necessary to register online on the Conference website at www.conference-atu.kz.    
The report is attached by the separate file to the filled registration form. 
The file name: a surname of the main author. 
Font: Times New Roman, Times New Roman KK EK
Format: MS Word 95/97/2000/XP; font size – 14; interline spacing – single; margins- from all directions – 20 mm. 
The organization committee will send confirmation letter to the author within 5 days after registration and receiving the report. After receiving confirmation letter the author should send scan version of participation fee payment to the following e-mail address: conference@atu.kz  until September 10, 2017.
Papers will be published in the Proceedings of the Conference and on the website of the Conference www.conference-atu.kz. Expenses during the stay in Almaty are born by the participants. The deadline for paper submission – September 4, 2017. The organization committee reserves the right to reject papers (reports) issued with violation of requirements, and which do not meet thematic areas of the Conference or submitted after deadline. 
The text of the report drawn up as follows: At the beginning of the document in the upper left corner indicates the UDC, then on the next line in the middle by uppercase letters - the name of the report, on the next line - surname and initials of the authors, indicating scientific degree, place of work, city, country, electronic addresses and the next line - the text of the report. The text is the original and can not be edited.

ТРЕБОВАНИЯ К ОФОРМЛЕНИЮ ДОКЛАДА
Доклады и сообщения объемом не более 3-х полных страниц текста (включая графический материал), представляются в интерактивной форме. Для  представления докладов  необходимо пройти электронную  регистрацию в online режиме на официальном сайте конференции www.conference-atu.kz .
Доклад прикрепляется отдельным файлом к заполненной регистрационной форме. Название файла – фамилия первого автора.  Набор текста осуществляется  шрифтом Times New Roman, Times New Roman KK EK, Формат: MS Word 95/97/2000/XP,  книжный,   размер шрифта – 14, межстрочный интервал – одинарный, поля со всех сторон – 20 мм.
Оргкомитет в течение 5 дней после регистрации и получения доклада направляет автору сообщение о принятии его доклада.  Автор представляет отсканированную копию документа об оплате орг. взноса по эл. адресу conference@atu.kz до 10 сентября  2017 года.
Доклады  будут опубликованы в Сборнике научных трудов конференции до начала ее работы и размещены на сайте www.conference-atu.kz. Расходы, связанные с прибытием на конференцию, осуществляются за счет участников. Срок предоставления докладов – до 4 сентября 2017 года (включительно). Оргкомитет оставляет за собой право отклонить  доклады, оформленные с нарушением требований, не соответствующие  тематике конференции или  полученные после  4 сентября 2017 года.
Текст доклада  оформляется по следующей схеме: В начале документа в левом верхнем углу указывается индекс УДК, далее  на следующей строке посредине прописными буквами – название доклада, на следующей строке – фамилия и инициалы авторов с указанием ученой степени, места работы, города,  страны, электронного адреса  и  со следующей строки – текст доклада.  Текст является оригиналом и редактированию не подлежит.

ОРГАНИЗАЦИОННЫЕ ВОПРОСЫ
Организационный взнос за участие в конференции для граждан Республики Казахстан составляет 3000 тенге, для граждан других государств – 30 долларов США с правом получения  одного экземпляра сборника материалов. Для докторантов, аспирантов и магистрантов регистрационный взнос составляет соответственно 2000 тенге или 20 долларов США.
Оргвзносы принимаются на банковский счет Алматинского технологического университета с указанием фамилии и имени, назначение платежа «Конференция - 2017».
Платежные реквизиты:

АО «Алматинский технологический университет», 
050012, г. Алматы, ул. Толе би, 100
АГФ АО «Банк Центр Кредит», 
БИН 990840000359,  
БИК KCJBKZKX, 
КБЕ 17.  
Расчетный счет:
Для оплаты в тенге:
ИИК KZ 878560000000011134
Для оплаты в российских рублях:
ИИК KZ978560000000396723
Для оплаты в долларах США.
ИИК KZ978560000000517280

PARTICIPATION FEE

Participation fee for Conference for citizens of the Republic of Kazakhstan is 3000 KZT, for citizens of other states – 30 dollars USA with the right of receiving one copy of the Proceedings of the Conference. For PhD, post-graduate and master students particioation fee is respectively 2000 KZT or 20 US dollars.
Participation fees are accepted on the bank account of Almaty Technological University with the indication of a full name and a note “Conference 2017”.

Payment Details:

«Almaty Technological University» JSC, 
050012, Almaty, Tole bi str., 100
Almaty branch of «BankCenterCredit» JSC, 
БИН 990840000359,  
БИК KCJBKZKX, 
КБЕ 17.  
Payment account:
For payment in USD.
ИИК KZ978560000000517280
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